
Referat	  af	  bestyrelsesmøde	  nr.	  130,	  onsdag	  7.	  januar	  2015	  
Til	  stede:	  Julie,	  Magnus,	  Marc,	  Randa	  og	  Anne	  Louise	  
Fraværende:	  Louise,	  Snorre,	  Ilan,	  Anne,	  Kim,	  Theis	  og	  Jens	  (flyttet)	  
	  
	  

1. Valg	  af	  referent,	  ordstyrer	  og	  godkendelse	  af	  referater	  fra	  sidste	  møde.	  
Anne	  Louise	  noterer.	  Referater	  godkendt.	  	  

2. Indstilling	  fra	  Byggeudvalget	  omkring	  vores	  fortsatte	  samarbejde	  med	  
ARI.	  
Flyttes	  til	  næste	  gang,	  da	  Kim	  er	  fraværende.	  	  

3. Facader	  (Byggeudvalget	  kommer	  med	  et	  oplæg,	  vi	  kan	  diskutere	  ud	  fra)	  
Flyttes	  til	  næste	  gang,	  da	  Kim	  er	  fraværende.	  	  

4. BRF	  
Vi	  har	  takket	  ja	  til	  BRF’s	  aftale	  omkring	  omlægning	  af	  lån.	  	  

5. Status	  efter	  Byggeudvalgets	  møde	  med	  SBS	  og	  Martin	  fra	  ARI.	  
6. Kontrakt	  på	  snerydning.	  (Se	  mail	  fra	  Kim)	  	  

Flyttes	  til	  næste	  gang,	  da	  Kim	  er	  fraværende.	  	  
7. Opdatering	  fra	  Byggeudvalg	  

Flyttes	  til	  næste	  gang,	  da	  Kim	  er	  fraværende.	  	  
8. Opdatering	  fra	  Erhvervsudvalg	  
9. Opdatering	  fra	  Kommunikationsudvalg.	  

Julie	  har	  talt	  med	  Snorre,	  der	  vil	  indkalde	  til	  et	  møde	  i	  
Kommunikationsudvalget,	  også	  med	  henblik	  på	  at	  få	  opdateret	  
hjemmesiden.	  Marc	  vil	  gerne	  deltage	  på	  første	  møde.	  Julie	  vil	  gerne	  
arbejde	  for	  at	  få	  en	  fast	  frekvens	  på	  et	  nyhedsbrev.	  	  

10. Opdatering	  fra	  Salgsudvalg	  
I	  2014	  blev	  der	  handlet	  84	  lejligheder	  i	  foreningen.	  Året	  før	  var	  kun	  en	  
håndfuld.	  Her	  i	  det	  nye	  år	  har	  foreningen	  allerede	  fået	  solgt	  3	  af	  vores	  
egne	  lejligheder.	  	  	  	  
Bestyrelsen	  har	  besluttet	  at	  kontoret	  skal	  flyttes,	  når	  muligheden	  opstår.	  
Gerne	  til	  en	  lille	  hyggelig	  lejlighed	  i	  stuen.	  
Salgsudvalget	  overvejer,	  om	  det	  snart	  er	  på	  tide	  at	  lukke	  salgsudvalget	  
ned	  og	  lade	  administrationen	  tage	  over.	  	  

11. Møde	  om	  fremtiden	  –	  dato	  og	  dagsorden.	  
Magnus	  foreslår,	  at	  vi	  får	  et	  kursus	  i	  bestyrelsesarbejde.	  Marc	  har	  skrevet	  
til	  Patrick	  for	  at	  høre,	  om	  han	  kender	  nogle.	  Vi	  sætter	  punktet	  på	  igen	  
næste	  gang.	  	  

12. Evt.	  
	  
	  
	  

	  
	  


